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Zonnepark Blokzijl 
24 september 2024 

 

Geachte voorzitter en raadsleden, 

 

Ten eerste wil ik de burgemeester bedanken voor het gesprek dat wij hadden afgelopen 
juli. En driemaal zijn excuses heeft aangeboden. Mijn dank daarvoor. 

En dat ik hier nu sta, na de censuur van de griffier om mijn mond dicht te houden als het 
gaat om op te komen voor het belang van onze inwoners van de gemeente 
Steenwijkerland. 

Gek dat je in deze gemeente voor het belang van de inwoners niet op mag komen terwijl 
zij op de eerste plaats horen te staan. 

En waar ik voor sta nu is het onderwerp het zonnepark in Blokzijl. 

Op 3 september heeft mevrouw Dekker het namens de inwoners van Blokzijl opgenomen 
tegen de komst van een groot zonnepark te zijn ten noordwesten van Blokzijl. 

Waarbij een enquete werd gehouden en meer dan 300 inwoners hun handtekening 
hadden gezet. 

90% van Blokzijl is tegen de komst van een groot zonnepark. 

Het college van burgemeester en wethouders en raadsleden waren op de hoogte  
gesteld. 

En toch heeft de wethouder het doorgezet met als motivatie dat het belang van de 
investeerder voorop staat. 

Ik heb een vraag aan de wethouder en u allen behalve CPB: wie hebben op u gestemd? Is 
dit de investeerder of zijn dit de inwoners van Steenwijkerland? 

Tellen deze inwoners wel mee met hun ingevulde enquete tegen het zonnepark of telt 
alleen het belang van de investeerder? 

Daarom sta ik hier namens de partij PVBNI en de inwoners van Blokzijl en omgeving om te 
zeggen: nee, geen groot zonnepark bij Blokzijl de inwoners tellen mee. 
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